
INSPREEKBEURT GEMEENTERAAD VELDHOVEN N.A.V. INGEZONDEN ZIENSWIJZE PROJECT DJEPT

Geachte Burgemeester, Gemeente Raadsleden en overige toehoorders,

Mijn naam is Jan van Ham, woonachtig in de Polders Schans 13, ben hier op eigen initiatief, maar ook 
als één van de ondersteuners van Het Buurtplatform Djept/Heerbaan

Mijn bijdrage bestaat uit 2 delen t.w.

1) Proces

2) Inhoudelijke punten n.a.v . de ingezonden Zienswijze d.d. 08-08-2022

Ad 1) Algemeen de complimenten voor de sterk verbeterde aanpak van de participatie t.o.v. van 
"fasel" van jaren geleden, met als resultaat de uiteindelijke tot standkoming van de "Heijmans 
woningen/ Tiny Houses", niettemin met verwijzing naar een belangrijk rapport van Mr. Arno 
Visser , 10 jaar lang de Directeur van de Algemene Rekenkamer, waarin hij terecht stelt :

- We hebben Nederland te ingewikkeld gemaakt !
- De burger moet niet naar de politiek Z overheid komen, maar andersom
- De ambtelijke taal is veel te ingewikkeld en lang
- De nieuwe bestuurscultuur is TRANSPARANT

Refererend aan de participatie Djept vallen een aantal zaken op ----

De door velen gestelde vraag — waarom en hoe 300 woningen is nooit beantwoord , niet met een 
transparant overzicht van overige projecten met uitleg — het verwijzen naar Woonvisie, ter inzage,is 
dan ook in tegenspraak met bovenvermelde "Arno Visser "uitspraken. P.R. is belangrijk —

De eenvoudigste definitie van P.R. is — "Be Good and Tell It - Welaan Gemeente tell it en kom niet 
met een slappe schriftelijke verklaring van — we moeten 5000 woningen bouwen en daarvan komt 
het merendeel in Zilverackers — dit is het probleem negeren.

Een perceel hoek Djept Z Polderstraat naast pand Djept 69 MOET buiten het project blijven ??!! - 
Hoezo — dit is geen transparantie en voedt speculatie - in deze geheel eens met de stelling van het 
Buurtplatform dat de burger BUITEN Beschouwing wordt gelaten !!

Ad 2) Inhoudelijk

BOUW

Zoals al gesteld is de bebouwing teveel en te hoog, zeker in vergelijk met de overige aanpalende 
gebouwen in de Polders, met alle nadelige gevolgen voor geluid/parkeren en overlast voor inkijk 
naar de bestaande huizen --- waarom wederom gekozen voor hoogbouw ? Men wil in Nederland ons 
kennelijk doen geloven dat dit de enige oplossing is voor het woningprobleem, maar onderzoek van 
één van de prominenten op dit vakgebied Prof Boelhouwer geeft het beeld dat de Nederlander

Een ééngezins woning wil met ( beperkte) tuin en



Meerdere seniorenwoningen, liefst patiobungalow(s) , gelijkvloers met tuin(patio)

Dit wordt echter NIET gebouwd, terwijl de koper de GROOTSTE investering in zijn leven doet, zonder 
enige invloed - we spreken dan ook al decennia langen van een AANBIEDERS MARKT i.p.v een 
vragersmarkt en bouwen dientengevolge al decennia voor de eeuwigheid, met als gevolg in 2015 - 
15 miljoen ton sloop en bouwafval van wege veranderde ( veranderende) bestemmingen ( denk aan 
één persoon ( single) huishoudens , de vele echtscheidingen met als gevolg minimaal 2 woningen, 
asielzoekers/migranten woningen met veelal grotere gezinnen, senioren/levensloop woningen enzv)

De enige winnaar in dit proces is de Projectontwikkelaar/ Vastgoedmaatschappij al dan niet 
gecombineerd in/met een aannemersbedrijf en grondeigenaren , die liever 20/30 hoogbouw 
appartementen op 1000 m2 bouwen dan bijv 6 patiobungalows of ééngezins woningen.

Het is utopisch te veronderstellen dat in de 300 geplande Djept woningen, deze vermelde 
noodzakelijke bestemmingen in te passen zijn ! — Is er dan een oplossing voor dit vraagstuk ?

Ja, via IFD bouwen ( Industrieel/Flexibel & Demontabel) bouwen, modulair en duurzaam onder 
Architectuur, zie de WEB site in samenwerking met de Stichting BOOOSTING met de O's van 
Onderzoek/Ontwikkeling/Ontwerp) een samenwerkingsverband van Architectuur/ 
Bouw^ndustrie,Onderwijs ( TU'S ) Overheid enzv , zie ook WEB site — en nee GEEN container bouw, 
maar wel korte bouwtijden, veelal droge bouwmethoden, geen stikstof, her bestembaar

Ontsluiting

De voorgestelde ontsluiting geeft zware druk op de Djept & Schans, toch al ( Schans) een veel 
gebruikte route Noord/Zuid v.v. en zijn met haakse bochten, slechte bestrating totaal niet ingericht 
als doorvoer route, zeker niet door het enkelbaans karakter, de Burcht, de oorspronkelijke 
doorgangsroute voldoet hier geheel aan - lange rechte weg dubbel baan meteen aansluitend op de 
Noordelijke en Zuidelijke doorgaans routes

Indien niet anders , dan biedt de door het Platform voorgestelde route de minst hinderlijke als 
oplossing

Overige door mij ingebrachte punten in mijn Zienswijze vallen kennelijk buiten de opzet van het 
Bestemmingsplan

Dank voor uw aandacht


